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Motie circulariteit toplaag kunstgrasvelden 

De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op vrijdag 8 november 2019, 

Overwegende: 

• Dat in 2020 drie toplagen van kunstgrasvelden vervangen gaan worden 
• Op een daarvan een pilot circulaire vervanging zal worden toegepast 
• Er één kunstgrasveld dat hiervoor in aanmerking komt reeds is aangewezen en de 

overige twee nader te bepalen zijn 
• De ervaringen hiermee na ongeveer een jaar geëvalueerd gaan worden 
• Naar aanleiding hiervan een definitief besluit gaat worden genomen voor de 

vervanging op langere termijn 
• Zwolle waar mogelijk circulariteit wil toepassen teneinde -de kunstgrasvelden- zo 

duurzaam mogelijk te vervangen 

Van mening dat: 

Indien blijkt dat de pilot succesvol is geweest en mogelijkheden voor de toekomst biedt om 
in het vervolg alle kunstgrasvelden circulair te kunnen vervangen, het niet voor de hand 
liggend is om nu de twee overige velden in 2020 (niet circulair) te vervangen, maar uit te 
stellen tot 2021 indien dit kan en indien dit wenselijk is. 

Verzoekt het college: 

Te onderzoeken of het mogelijk en wenselijk is om het vervangen van de toplaag van de 
overige twee velden uit te stellen tot 2021. 
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